
PROTOKÓŁ NR 41/24 

z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

które odbyło się dnia 18.04.2024 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:05, a zakończyło o 15:45. 

Posiedzenie odbyło się w formie stacjonarnej.  

 

Uczestniczyli w nim: 

 

Członkowie Komisji: 

 

1. Radosław Adamowicz- Przewodniczący Komisji, 

2. Anna Klepacz, 

3. Kamila Pietraszek, 

4. Małgorzata Staręga, 

5.Adam Bierowski, 

6. Tadeusz Cwynar. 

 

Nieobecni członkowie Komisji: Dagmara Rodowicz, Andrzej Machnica. 

 

Lista obecności spoza grona komisji:  

1. Elżbieta Zakrzewska, 

2. Ryszard Rzepczyński, 

3. Sebastian Moczydłowski, 

4. Marek Kowalski. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Omówienie apelu skierowanego do Rady Ministrów Rzeczypospolitej Polskiej oraz Sejmu 

 RP, celem przeprowadzenia szybkich i konkretnych działań mających na celu poprawę 

 aktualnej sytuacji w rolnictwie. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

Przewodniczący Radosław Adamowicz otworzył posiedzenie komisji, stwierdził kworum i 

przywitał zebranych gości. 

 

Ad 2 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad i poddał go pod głosowanie. Został przyjęty 

jednogłośnie 6 głosami „za”. 

 

 

 

 



Ad 3  

Przewodniczący przedstawił apel Gminy Łambinowice do Rady Ministrów RP dotyczący 

przeprowadzenia szybkich i konkretnych działań mających na celu poprawę aktualnej sytuacji w 

rolnictwie i zadał pytanie do Radcy Prawnego w jaki sposób Komisja może odnieść się do sprawy. 

Pan Moczydłowski powiedział, że jest to decyzja Komisji i zgodnie ze Statutem Rady Miejskiej, 

Komisja może wnioskować o podjęcie uchwały z apelem do Rady Ministrów, jak i uchwałę 

popierającą apel Gminy Łambinowice.  

Komisja zdecydowała o poparciu apelu Gminy Łambinowice i jednogłośnie 6 głosami „za” 

wnioskuje o przygotowaniu takiego projektu uchwały na kolejną sesję Rady Miejskiej. 

Przewodniczący poprosił o przygotowaniu takiej uchwały Pana mecenasa.  

 

Ad 4 

a) Kamila Pietraszek: czy zostało wysłane pismo do Wód Polskich o usunięcie barszczu 

Sosnowskiego z koryta Jedlicy. Odpowiedź Pani Burmistrz: zostały wysłane 4 pisma.  

b) Małgorzata Staręga złożyła ustny wniosek mieszkańców ulicy Widokowej o przystanek 

autobusowy na żądanie, aby poprawić bezpieczeństwo. 

c) Adam Bierowski: wniosek o wycięcie samosiejek ze zjazdu z drogi powiatowej do 

Wojkowa. Odpowiedź Pani Burmistrz: wiemy o co chodzi i działamy w tym temacie.  

d) Tadeusz Cwynar: wniosek o wizję lokalną na ulicy Jeleniogórskiej pod kątem 

bezpieczeństwa ruchu drogowego (montaż luster drogowych). Odpowiedź Pani Burmistrz: sprawa 

jest już zgłoszona do realizacji. 

e) Kamila Pietraszek: jak wygląda sytuacja muru przy dzwonnicy w parku, jest on cały czas 

niszczony oraz zgłoszenie wystających studzienek ponad powierzchnię asfaltu na ulicy Bukowej po 

remoncie. Odpowiedź Ryszard Rzepczyński: sprawa muru jest cały czas znana i będzie realizowana 

podczas wykonywania projektu. Sprawa wystających studzienek jest już znana. 

f) Radosław Adamowicz: wniosek o doraźne wyrównanie kilku największych dziur, przy 

bloku Leśna 14, zanim zostanie opracowana koncepcja i projekt remontu terenu przy blokach Leśna 

12 i 14. Wniosek o naprawy cząstkowe nawierzchni na ulicy Św. Anny (na wysokości wjazdu do 

nowych domów jednorodzinnych na ulicy Mickiewicza) i przy Chopina 11. Odpowiedź Pani 

Burmistrz: zasypiemy dziury jak już będzie „frezowina” z ulicy Grabskiego, a naprawy cząstkowe 

na ww. ulicach są zgłoszone, czekamy na poprawę warunków pogodowych. 

g) Pan Marek Kowalski rozpoczął dyskusję na temat realizacji KBO przy ulicy Ogrodowej 

37, jego zdaniem latarnie są zamontowane w złych miejscach i powinny posiadać czujniki ruchu. 

Pani Burmistrz powiedziała, że ma wnioski innych mieszkańców, które mówią co innego. 

Przewodniczący Komisji zaproponował zorganizowanie wizji lokalnej i uzgodnienie szczegółów na 

miejscu.  

  Dyskusja na temat wraków samochodów znajdujących się przy ulicy Leśnej, omówiono 

działania. 

 Pani Burmistrz omówiła i zaprosiła do udziały w akcji sprzątania miasta, które odbędzie się 

w maju, przy wsparciu ZGK i COMD-e. 

 

Ad 5 

 Na tym posiedzenie komisji zakończono.  

 

Pisma: 

 

brak 

 

Wnioski: 

 

1. Wniosek mieszkańców ulicy Widokowej o przystanek autobusowy na żądanie. 

2. Wniosek o wycięcie samosiejek ze zjazdu z drogi powiatowej do Wojkowa. 



3. Wniosek o wizję lokalną na ulicy Jeleniogórskiej pod kątem bezpieczeństwa ruchu drogowego 

(montaż luster drogowych). 

4. Wniosek o naprawę wystających studzienek ponad powierzchnię asfaltu na ulicy Bukowej po 

remoncie. 

5. Wniosek o doraźne wyrównanie kilku największych dziur, przy bloku Leśna 14, zanim zostanie 

opracowana koncepcja i projekt remontu terenu przy blokach Leśna 12 i 14. 

6. Wniosek o naprawy cząstkowe nawierzchni na ulicy Św. Anny (na wysokości wjazdu do nowych 

domów jednorodzinnych na ulicy Mickiewicza) i przy Chopina 11. 

 

 

 

 

Protokołował:                                                                        Przewodniczący Komisji 

        do spraw skarg, wniosków i petycji 

Radosław Adamowicz                                                                   

                                                                                               Radosław Adamowicz 


